

Minutes of the Annual General Assembly Meeting Vodafone Qatar P.Q.S.C (the "Company")

Held on Monday, 12 June 2017, at 10:30 p.m., at Four Seasons Hotel, Doha - Qatar

محضر اجتماع الجمعية العامة العادية لفودافون قطر ش.م.ق.ع. (" الشركة") المنعقد نهار الاثنين ، 12 يونيو 2017 ، في تمام الساعة 10:30 مساء في فندق الفورسيز ونز، الدوحة - قطر

Presence

The Annual General Assembly meeting ("AGA") of the Company was held on Monday, 12 June 2017, at the Four Seasons Hotel, Doha – Qatar, at 10:30 p.m., in the presence of the shareholders listed under Appendix (1) enclosed hereto.

The meeting was chaired by Mr. Ian Gray (as approved by the attending shareholders), in his capacity as Director and Chief Executive Officer and was also attended by Mr. Nasser Al Marri, Director and Mr. Ramamoorthy Rajagopal, Acting Chief Financial Officer. The Chairman of the Board of Directors and the other Directors were absent and had provided their apologies.

Mr. Rashid Al Kaabi attended the meeting in his capacity as representative of the Ministry of Economy and Commerce, Commercial Companies Department.

Mr. Mohamed Elmoataz (Accountant, registered in the Auditors Register under No. 281) and Mr. Marc Haddad attended the meeting as representative of PricewaterhouseCoopers ("PwC") the Company auditors.

Quorum

The Chairman of the meeting invited the external auditors to confirm the quorum of the meeting.

Mr. Mohamed Elmoataz, of PwC, confirmed that the quorum requirements were met for the AGA pursuant to Article 48 of the Company's Articles of Association ("AoA"). He announced that the meeting was attended in person by shareholders representing 487,873,552 shares and shareholders attended by proxy, representing 6,167,636 shares, in total amounting to 494,041,188 shares corresponding to 58.44% of the Company's issued share capital.

الحضور

انعقدت الجمعية العامة السنوية العادية للشركة يوم الاثنين الموافق 12 يونيو 2017، في تمام الساعة 10:30 مساء في فندق الفورسيزونز، الدوحة - قطر وذلك بحضور السادة المساهمين الواردة أسماءهم في الملحق رقم (1) المرفق بذيل هذا المحضر.

وترأس الاجتماع السيد ايان جراي (كما تم الموافقة على ذلك من قبل المساهمين الحاضرين)، بصفته الرئيس التنفيذي للشركة وعضو مجلس الادارة كما حضر أيضا السيد ناصر المري عضو مجلس الادارة والسيد رامامورتي راجاجوبال الرئيس المالي بالانابة واعتذر عن الحضور باقي اعضاء مجلس الادارة.

كما حضر الاجتماع السيد راشد الكعبي بصفته ممثلا وزارة الاقتصاد والتجارة - إدارة الشركات التجارية.

وحضر السيد محمد المعتز (محاسب مسجل في سجل مراقبي الحسابات تحت رقم 281) والسيد مارك حداد عن شركة برايس ووترهاوس كوبرز، المدقق الخارجي للشدكة

النصاب القانوني

دعا رئيس الاجتماع المدققين الخارجيين إلى اعلان النصاب القانوني للاجتماع.

اعلن السيد محمد المعتز، ممثل برايس ووترهاوس كوبرز، عن اكتمال النصاب القانوني للجمعية العامة العادية وفقا للمادة 48 من النظام الاساسي للشركة. كما أعلن انه قد حضر الاجتماع مساهمون بالاصالة يمثلون 1487,873,552 سهماً ومساهمين بالوكالة يمثلون الحاضرة 6,167,636 سهماً. وعليه فقد بلغ مجموع الاسهم الحاضرة 494,041,188 سهماً أي ما نسبته 58.44% من رأس المال المدفوع للشركة.



Appointment of Chairman

تعيين رئيس الاجتماع

After declaration of quorum, Mr. Ian Gray, Director and Chief Executive Officer, has been nominated to chair the meeting, and the shareholders approved his appointment as the Chairman of the meeting.

بعد الإعلان عن اكتمال النصاب القانوني للاجتماع، تم ترشيح السيد إيان غراي، الرئيس التنفيذي للشركة وعضو مجلس الادارة كرئيس للاجتماع ووافق المساهمون على ذلك

Agenda of the AGA

جدول أعمال الجمعية العامة العادية

The Chairman of the meeting read out the AGA agenda.

تلا رئيس الاجتماع جدول أعمال الجمعية العامة العادية على الحاضرين.

The shareholders acknowledged and endorse the Agenda as presented.

أقر المساهمون جدول الاعمال بصيغته المعروضة.

Ordinary General Assembly

الجمعية العامة العادية

<u>Item 1</u>: Review and approve the Board of Directors' report of the Company's activities and its financial position for the financial year ended 31 March 2017 and its future plans البند الأول: سماع تقرير مجلس الادارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017 والخطة المستقبلية والمصادقة عليه

The Chairman of the meeting read, on behalf of the Board, the report of the Board of Directors and opened the room for discussions. No issues or questions were raised by the attending shareholders.

تلا رنيس الاجتماع تقرير مجلس الادارة عن نشاط الشركة وفتح باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال ولم يستجل أي اعتراض.

The shareholders unanimously approved and adopted the report of the Board of Directors on the activities of the Company and its financial position for the period ended 31 March 2017 and the future plans.

صلاق المساهمون بالاجماع على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017 والخطة المستقبلية.

<u>Item 2:</u> Review and approve the External Auditor's report on the Company's Accounts for the financial year ended 31 March 2017

البند الثاني: سماع تقرير مراجع حسابات الشركة عن ميزانية الشركة وحساباتها للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017 والمصادقة عليه

Mr. Mohamed Elmoataz read the External Auditors' report on the financial statements for the year ended 31 March 2017.

تلا السيد محمد المعتز تقرير مراقب الحسابات الخارجي على القوانم المالية للسنة المنتهية في 31 مارس 2017.

The Chairman of the meeting opened the room for discussion. No issues or questions were raised by the attending shareholders.

فتح رئيس الاجتماع باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال ولم يستجل أي اعتراض.

The shareholders unanimously adopted and approved the Auditor's report on the company's Accounts for the

صادق المساهمون بالإجماع على تقرير مراجع حسابات الشركة عن ميزانية الشركة وحساباتها للسنة المالية



financial year ended 31 March 2017.

المنتهية في 31 مارس 2017.

<u>Item 3:</u> Discuss and approve the Company's Balance Sheet and the Profit and Loss Accounts for the financial year ended 31 March 2017

البند الثالث: مناقشة الميزانية العامة للشركة وحساب الارباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017 والمصادقة عليهما

The Chairman of the meeting addressed the recent performance of the Company, the outcome of progress and the longer term outlook. He also spoke about the Company's pathways to a successful sustainable business. The Chairman of the meeting briefed the shareholders on a report made by a third party on the performance of the company in terms of network and services.

تناول رئيس الاجتماع الاداء الاخير الشركة ونتائج التقدم بالاضافة الى توقعات الادارة على المدى الطويل. كما تحدث عن مسارات الشركة لتحقيق نجاح أعمال مستدامة. كما قام رئيس الاجتماع بإطلاع المساهمين على تقرير مقدم من طرف ثالث عن أداء الشركة من حيث جودة الشبكة والخدمات.

At the request of the Chairman of the meeting, Mr. Ramamoorthy Rajagopal the Acting Chief Financial Officer, presented the Company's Balance Sheet and the Profit and Loss Accounts for the financial year ended 31 March 2017.

بدعوة من رئيس الاجتماع، قدم السيد رامامورتي راجاجوبال الرئيس المالي بالانابة الميزانية العامة للشركة وحساب الارباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017.

The Chairman of the meeting opened the room for discussion. One of the shareholders expressed his opinion on how the Company will overcome the difficulties facing it. The Chairman of the meeting explained the issue of the amortization of the licence and confirmed that the Company has plans to improve financial performance in the coming years.

فتح رئيس الاجتماع باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم. كان لأحد المساهمين مداخلة اعرب فيها عن رأيه في كيفية التغلب على الصعوبات والمشاكل التي تواجهها الشركة. فأوضح رئيس الاجتماع مسألة الإطفاء للرخصة وأكد أن الشركة لديها خطط لتحسين الأداء المالي في السنوات القادمة.

No further comments were raised. The Chairman of the meeting closed the discussion and invited the shareholders to approve this item.

لم تصدر أي تعليقات أو اعتراضات إضافية حول هذا البند. بعد إغلاق باب النقاش، دعا رئيس الاجتماع المساهمين للتصويت على هذا البند.

The shareholders have unanimously endorsed and approved the Company's financial statements for the financial year ended 31 March 2017.

صادق المساهمون بالاجماع على القوائم المالية للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017.

<u>Item 4:</u> Review and approve the proposal of the Board of Directors regarding the distributable profits for the financial year ended 31 March 2017

البند الرابع: النظر في اقتراح مجلس الإدارة بشأن الأرباح القابلة للتوزيع عن السنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017 والمصادقة عليه

The Chairman of the meeting stated that the Board of Directors had recommended not to distribute any dividend for the financial year ended 31 March 2017.

اشار رئيس المجلس إلى أن مجلس الإدارة يوصى الجمعية العامة العادية بعدم توزيع أي أرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017.

The Chairman of the meeting opened the room for discussion. No issues or questions were raised by the

فتح رئيس الاجتماع باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال



attending shareholders.

ولم يستجل أي اعتراض.

The shareholders unanimously adopted and approved the Board of Directors' recommendation to not distribute dividend for the financial year ended 31 March 2017.

صادق المساهمون بالاجماع على اقتراح مجلس الإدارة بعدم توزيع أرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017.

<u>Item 5:</u> Discharge the members of the Board of Directors from any liability and discuss their remuneration for the year ended 31 March 2017

البند الخامس: ابراء ذمة السادة أعضاء مجلس ادارة الشركة من المسؤولية عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017 وتحديد مكافآتهم

The Chairman of the meeting recommended the discharge of liability for all members of the Board and to not pay any remuneration to non-executive Directors for the financial year ended 31 March 2017.

أوصى رئيس الاجتماع بابراء ذمة جميع أعضاء مجلس ادارة الشركة من المسؤولية عن أعمالهم وبعدم دفع أي مكافات لأعضاء مجلس الادارة غير التنفيذيين عن السنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017.

The Chairman of the meeting opened the room for discussion. No issues or questions were raised by the attending shareholders.

فتح رئيس الاجتماع باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال ولم يستجل أي اعتراض.

The shareholders unanimously discharged the members of the Board of Directors from any liability and approved the recommendation to not pay any remuneration for Board of Directors for the year ended 31 March 2017.

صادق المساهمون بالاجماع على ابراء ذمة السادة أعضاء مجلس ادارة الشركة من المسؤولية عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 مارس 2017 وعلى عدم دفع أي مكافات لهم.

<u>Item 6:</u> Review and approve the Company's Corporate Governance Report 2016-2017

البند السادس: مناقشة تقرير الحوكمة للعام 2016-2017 واعتماده

The Chairman of the meeting noted that the Company's Corporate Governance Report was published on the Company's website prior to the AGA meeting to allow sufficient time for shareholders' review and that it was distributed to the shareholders in the present meeting as part of the Annual Report.

ذكر رئيس الاجتماع أنه قد جرى تحميل تقرير الحوكمة على الموقع الإلكتروني للشركة قبل بضعة أيام من ميعاد الجمعية لإتاحة الفرصة أمام السادة المساهمين لمراجعته وقد تم توزيع نسخ منه ضمن كتيب التقرير السنوي خلال الاجتماع.

The Chairman of the meeting opened the room for discussion. No issues or questions were raised by the attending shareholders.

فتح رئيس الاجتماع باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال ولم يستجل أي اعتراض.

The shareholders unanimously adopted and approved the Corporate Governance Report 2016-2017.

صادق المساهمون بالاجماع على تقرير الحوكمة للعام 2017-2016



<u>Item 7:</u> Appoint the External Auditor of the Company for the period 01 April 2017 to 31 March 2018 and fix their fees

The Chairman of the meeting thanked the representatives of the External Auditors, PwC, for their efforts and work in auditing the Company's accounts for the last year and requested them to leave the meeting room before opening the room for the shareholders to discuss this item. He then recommended to re-appoint PwC as the Company's External Auditors for the financial year ended 31 March 2018 and to approve their fees of QAR 325,000.

The Chairman of the meeting opened the room for discussion. No issues or questions were raised by the attending shareholders.

The shareholders unanimously approved the reappointment of PwC as the External Auditors of the Company for the period 01 April 2017 to 31 March 2018 and fixed their remuneration at QAR 325,000.

Conclusion

There being no further business, the Chairman of the meeting thanked those present for their attention and attendance and announced the closure of the meeting.

Signatories

Chairman of the Meeting:

lan Gray

Chief Executive Officer and Board Director

Meeting Rapporteur:

Pauline Abi Saab Head of Investor Relations البند السادس: تعيين مراجعي حسابات الشركة لفترة 01 أبريل 2017 إلى 31 مارس 2018 وتحديد أتعابهم

شكر رئيس الاجتماع الحاضرين عن مراجع الحسابات الخارجي، السادة برايس ووترهاوس كوبرز، على جهودهم وعملهم مع الشركة خلال السنة الماضية وطلب منهم مغادرة قاعة الاجتماع قبل فتح باب النقاش بشأن هذا البند ثم ذكر رئيس الاجتماع أن مجلس الإدارة يوصي بإعادة تعيين السادة برايس ووترهاوس كوبرز كمراجع حسابات الشركة للسنة المالية المنتهية في 31 مارس 2018 وبالموافقة على أتعابهم البالغة 325,000 ريال قطرى.

فتح رئيس الاجتماع باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه أسئلتهم، إلا أنه لم يتم طرح أي سؤال ولم يستجل أي اعتراض.

صادق المساهمون بالاجماع على اعادة تعيين السادة برايس ووترهاوس كوبرز كمراجعي حسابات الشركة لفترة 01 أبريل 2017 إلى 31 مارس 2018 وحددت بدل أتعابهم بقيمة 325,000 ريال قطري.

الختام

شكر رئيس الاجتماع الحضور على مشاركتهم وانتباههم وأعلن عن انفضاض الاجتماع في ظل عدم وجود اعمال أخرى ورفع الجلسة.

لموقعين

رنيس الاجتماع:

ايان جراي الرئيس التنفيذي للشركة وعضو مجلس الإ

مقرر الاجتماع

رئيس علاقات المستثمرين



Auditor:

مراقب الحسابات:

Mohamed Elmoataz (registration number 281) of PwC, the Company's External Auditor

عن السادة برايس ووترهاوس كوبرز (سجل رقم 281)